
  4. zasadnutie OcZ, 12.04.2023                                                          1/8 

 

 

Zápisnica 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lipníky, 

konaného dňa 12.04.2023 
 

 

 

 

Prítomní:             Ing. Ľubomír Pankuch, starosta obce 

    poslanci OcZ –  Ing. Matuščák Filip, Čurlik Jaroslav, Kováč Miroslav,  

    Máthé Marek, Bc. Červeňaková Jarmila 

Neprítomní:         - 

Ďalší prítomní:    Ing. Harsághy E.– hlavná kontrolórka 

                              Kováčová K., zamest. obce 

                                                                              

Verejnosť:           viď prezenčná listina 

 

Zapisovateľ:        K. Kováčová 

Overovatelia:       Bc. Červeňaková J., Čurlik Jaroslav   

 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola prijatých uznesení  

3. „Zmena zdroja tepla na báze OZE objektu OCÚ“ – návrh na zmenové konanie 

4. Informácia o prípravných prácach na novej vetve vodovodu do časti Miroľa 

5. Diskusia 

6. Záver  

 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ľubomír Pankuch. Určil zapisovateľa zápisnice:               

K. Kováčovú a overovateľov zápisnice: Bc. Červeňakovú J. a p. Čurlika J.  

Starosta obce potvrdzuje, že počet prítomných poslancov je 5 a tým je obecné zastupiteľstvo spôsobilé 

rokovať a uznášať sa.   

Za návrh programu zasadnutia dal hlasovať:  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M., 

Máthé M., Bc. Červeňaková J. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

- p. Máthé M. – predložil návrh na zmenu programu – doplnenie bodov: 

1. poskytovanie informácií – Podporné programy a výzvy pre rozvoj obce zo strany štátu a EÚ, vo 

forme grantov, fondov, nenávratných finančných príspevkov, iné informácie súvisiace s trvale 

udržateľným rozvojom obce, poslancom a členom finančnej komisie bezodkladne mailom.  

2. Informovanie OZ o práci v jednotlivých komisiách 

 

Za zmenu programu - doplnenie bodu č. 1 podľa predloženého návrhu dal starosta hlasovať.  
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Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M., 

Máthé M., Bc. Červeňaková J. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 
Za zmenu programu - doplnenie bodu č. 2 podľa predloženého návrhu dal starosta hlasovať.  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M., 

Máthé M., Bc. Červeňaková J. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

Doplnené body do programu budú označené ako bod. 5 a bod 6., pôvodné body 5. a 6. budú 

prečíslované na 7. a 8.  

 

 

Za program zasadnutia po zmene dal starosta hlasovať.  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M., 

Máthé M., Bc. Červeňaková J. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

 

Schválený program rokovania: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola prijatých uznesení  

3. „Zmena zdroja tepla na báze OZE objektu OCÚ“ – návrh na zmenové konanie 

4. Informácia o prípravných prácach na novej vetve vodovodu do časti Miroľa 

5. Poskytovanie informácií – Podporné programy a výzvy pre rozvoj obce zo strany štátu a EÚ, vo 

forme grantov, fondov, nenávratných finančných príspevkov, iné informácie súvisiace s trvale 

udržateľným rozvojom obce, poslancom a členom finančnej komisie bezodkladne mailom.  

6. Informovanie OZ o práci v jednotlivých komisiách 

7. Diskusia 

8. Záver  

 

Starosta informoval prítomných, že bod 2. Kontrola prijatých uznesení bude prerokovaná až po bode 

4., aby sme nezdržiavali prizvaných hostí.  
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K bodu 3. 

„Zmena zdroja tepla na báze OZE objektu OCÚ“ – návrh na zmenové konanie 

Starosta obce informoval o postupe ako sme podali žiadosť o dotáciu, o podpísaní zmluvy o NFP so 

SIEA. Termín ukončenia stavby je do 7/2023. Hovoril, že celý proces vrátane verejného obstarávania 

prebehol regulérne.  

Oznámil, že bola podaná námietka p. Máthém voči umiestneniu tepelného čerpadla. Hovoril, že bol 

obzrieť tepelné čerpadlo v Malom Šariši, v Pušovciach a v Kapušanoch, aký vydáva čerpadlo hluk. 

Zistil aj, že v daných obciach sa ľudia na hluk nesťažujú. Oznámil, že p. Máthé mal aj námietku, že 

tepelné čerpadlo nepatrí do zdrojov OZE. Následne udelil slovo p. Máthému, aby sa k svojej námietke 

vyjadril.  

- Máthé M. – povedal, aby najprv vysvetlila situáciu týkajúcu sa projektu p. Pavlovičová 

- projektová manažérka – hovorila, že sme vo fáze kedy už projekt realizujeme, proces je rozbehnutý. 

Táto investícia týkajúca sa zmeny umiestnenia tepelného čerpadla je vyvolaná obcou a SIEA nám už 

túto zmenu neprefinancuje. Hovorila, že máme spracované výkresy, kde je riešené presunutie 

tepelného čerpadla a je už aj vyčíslené zvýšenie investície. Ak obecné zastupiteľstvo schváli túto 

zmenu, ak p. Máthé s tým bude súhlasiť, že mu to takto vyhovuje, zašleme žiadosť na SIEA na 

zmenové konanie. Je to malá zmena a dá sa o ňu požiadať, ale obec to musí dofinancovať. Je 

potrebné to promtne riešiť, pretože termín realizácie máme do 07/2023.  

Povedala, že tepelné čerpadlo patrí medzi zdroje OZE. Vychádzali sme v tom čase tak, ako to bolo 

možné a čo nám umožňovala výzva. 

- p. projektant – hovoril o hlučnosti čerpadla, plánované tepelné čerpadlo má zníženú hladinu zvuku. 

Nevideli dôvod, prečo by to malo spôsobovať nadmernú hlučnosť, preto to takto posúdili a navrhli 

jeho umiestnenie.  

- Máthé M. – hovoril, že kvôli hlučnosti už bolo veľmi veľa sporov, zažili kvôli hluku niekoľko 

jednaní s úradmi, o probléme hlučnosti ich psa, na ktorý boli sťažnosti a že hluk sa v danej časti 

znásobuje. Nevedel o tom, pretože nebolo stavebné konanie iba sa to riešilo ohlásením a nemal 

možnosť sa vyjadriť k umiestneniu čerpadla. Vyjadril sa, že tepelné čerpadlo má hluk ako 

naštartovaný kamión.  

- projektant – povedal p. Máthému, aby sa išiel pozrieť do obcí kde majú tepelné čerpadlo aký hluk 

vydáva. Aby to neporovnával s hlukom kamiónu, nie je to možné. Je to celkom iný zvuk.  

  Odvod spalín musí byť odvedený nad strechu. 

- projektová manažérka – hovorí, že hľadali riešenie, ktoré by bolo najmenej finančne nákladné pre 

obec. Vzhľadom na podanú námietku musíme nájsť riešenie tak, aby bol p.  Máthé spokojný a aby to 

pre obec bolo najmenej finančne náročné.  

- Ing. Harsághy – pýtala sa, z ktorej položky rozpočtu bude použitá táto suma investície naviac 

- starosta – odpovedal, že z kapitálových výdavkov 

- Xxxx Xxxxx – pýtal sa, či k tomu projektu máme rozpočet 

- Ing. Harsághy – povedala, že stále nedostala odpoveď, z akej položky to bude financované 

- starosta – odpovedal, že položka je prístavby, nadstavby, stavebné úpravy. Tohto času máme 

vyčlenenú sumu 6400,- Eur ale nie je to postačujúce. Pri schválení záverečného účtu sa môže 

rozhodnúť o použití finančných prostriedkov  na tento účel. 

- Xxxx Xxxxxxx – vyjadril sa, že hluk je vyvolaný, bolo by dobré umiestniť tepelné čerpadlo bližšie 

k potoku a urobiť múrik za pár eur. Ak to bude vedľa budovy, tak to zaberie dosť priestoru. 

- Xxxx Xxxxx – pýta sa či máme projekt k nahliadnutiu. Vyjadril sa, že je mu čudný spôsob použitie 

tepelného čerpadla; vie, že výzva bola v r. 2019. 

- projektová manažérka – povedala, že výzva bola daná, spätná väzba je taká, že je spokojnosť so 

strany žiadateľov. Hovorila, aby sme vec riešili ako je.  

- p. starosta sa spýtal prítomných, čí má ešte niekto otázky alebo pripomienky. Ďalšie neboli vznesené. 

- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č.  49/2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

    schvaľuje 
zmenu v realizácii projektu „Zmena zdroja tepla na báze OZE objektu OcÚ“ – zmenu 

umiestnenia tepelného čerpadla a navýšenie nákladov na realizáciu diela vo výške 907,26 Eur 
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       Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 3 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M. 

Proti 1 Bc. Červeňaková J. 

Zdržal sa 1 Máthé M. 

Nehlasoval 0  

 

 

K bodu 4. 

Informácia o prípravných prácach na novej vetve vodovodu do časti Miroľa 

- starosta – hovoril, že máme jednu časť obce, ktorá nie je zásobované vodou z verejného vodovodu. 

Zvolali sme na pracovné stretnutie vlastníkov predmetných pozemkov, aby sa vyjadrili či s trasou 

vodovodu po svojich pozemkoch budú súhlasiť. Mohli by sme to riešiť ako bolo navrhované 

pôvodne popri križovatke alebo naviazať na vetvu, na ktorú sme teraz žiadali dotáciu. 

Najschodnejšie riešenie trasy vodovodu by bolo do rodinného domu č. 152 cez potok, popod cestu 

I/18, k domom v časti Miroľa. Táto trasa je najkratšia a možno najmenej finančne náročná. Je to 

obsiahnuté aj v územnom pláne obce. Oznámil, že pozval p. Velebíra, aby Vám podal presnejšie 

vyjadrenie a odovzdal mu slovo.  

- p. Velebír – hovoril, že robili verejné obstarávanie na pôvodný projekt, žiadosť bola podaná a verí, 

že bude úspešná. Hovoril, aby prvým krokom bolo to, aby sa urobilo konanie s vlastníkmi 

pozemkov, p. starosta vlastníkov zvolal, bolo im vysvetlené, pochopili to a súhlasili. Následne 

navrhol, aby starosta oboznámil OcZ. Hovoril, že je potrebné urobiť štúdiu – základný projekt 

a predložiť ho na posúdenie dotknutým orgánom. Až následne sa urobí verejné obstarávanie na 

spracovateľa projektovej dokumentácie . Urobí sa projektová dokumentácia. Hovoril, že by bola 

škoda nevyužiť dotácie. Je potrebné urobiť kvalitne základnú štúdiu pre vodovodu, urobiť projekt 

a podať žiadosť o dotáciu.  

- Máthé M. – povedal, že ide o to, že v rámci vodovodu sa ozvali aj ďalší ľudia. Hovoril, že sa 

obmedzí celá kanalizačná sieť pre vlastníkov. Ak tam bude čerpacia stanica PHM, nebudú mať 

prístup ani k vode, ani ku kanalizácii. 

- starosta – robili sme ÚPN O a neboli požiadavky občanov, teraz sme riešili zmeny a doplnky č. 1 

ÚPN O – taktiež neboli požiadavky týkajúce sa tejto veci. Máme územný plán platný. 

- Máthé M. – vyjadril sa, že nehovorí o tom, že je to zlé 

- starosta – hovoril, že bolo stretnutie občanov, nedohodli sa daní majitelia pozemkov a povedali, že  

  tam nikdy cestu nedovolia 

- Máthé M. – povedal, že nech to neslúži čerpacej stanici ale hlavne občanom 

- p. Velebír – je podmienené pri žiadosti, aby to bolo zahrnuté v územnom pláne. Je potrebné riešiť 

v prvom rade hlavný rad vodovodu a nechať potom „T“ tam, kde je predpoklad napojenia, 

a následne sa to bude riešiť cez iné zdroje  

- Máthé M. – hovoril, že chcel vysvetliť situáciu, nech je priorita časť Miroľa, potom sa budú riešiť 

vedľajšie vetvy a chce, aby sa brali na zreteľ pozemky v okolí budúcej stavby čerpacej stanice 

- Ing. Velebír – pri križovatke bude kruhový objazd, sú tam ochranné pásma, je to lepšie riešiť nie 

popri križovatke 

- p. starosta sa spýtal prítomných, čí má ešte niekto otázky alebo pripomienky. Ďalšie neboli vznesené. 

- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č.  50/2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

    berie na vedomie 
1. informáciu o uskutočnenom pracovnom stretnutí s vlastníkmi dotknutých pozemkov a jeho 

priebehu 

2. informáciu o možnostiach trasovania vodovodu do časti Miroľa 

3. informáciu o priebehu prípravy a posudzovania projektovej dokumentácie 
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Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M.,  

Bc. Červeňaková J., Máthé M. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

K bodu 2. 

Kontrola prijatých uznesení 

- uznesenie č. 49/2014-3 - trvá (podmienky poskytnutia dotácie a výška dotácie pre CVČ) 

- uznesenie č. 265/2018 – trvá (vypracovať statický posudok na budovu sýpky v časti Taľka) –    

starosta oznámil, že oslovil viacerých statikov, iba jeden sa prisľúbil a môže      

prísť 19.04.2023. Keďže statik nebol na obhliadke, nemôže sa vyjadriť 

koľko bude stáť statický posudok.  

- uznesenie č. 146/2021 - zabezpečiť prípravu podkladov k prevodu nehnuteľnosti do vlastníctva Obce 

                                Lipníky pre rozšírenie miestnej komunikácie (KN E 1095/49 k.ú. Lipníky) - 

                                nesplnené, trvá  
- uznesenie č. 174/2021 -  trvá (financovanie realizácie procesu spracovania zmien a doplnkov  

        Územného plánu Obce Lipníky žiadateľom, na ktorého podnet sa  

        vykonávajú zmeny a doplnky vo výške 500,-- Eur/žiadateľa. Netýka 

        sa to pravidelných plánovaných zmien a doplnkov územného plánu  

                                uskutočňovaných  v zákonných lehotách realizovaných Obcou Lipníky. ) 

- uznesenie č. 22/2022 – trvá (z dôvodu hospodárnosti a efektívnosti prerušenie prevádzky Materskej  

     školy Lipníky, Lipníky 5 pri počte prítomných detí  v MŠ 5 a menej) 

- uznesenie č. 32/2023 – nesplnené, trvá (zadať spracovanie dokumentu: Program hospodárskeho       

                                        rozvoja a sociálneho rozvoja obce Lipníky na nové obdobie) – starosta  

 oznámil, že oslovil spracovateľa. Je potrebné PHSR doplniť o živé 

a plánované projekty a vypustiť veci, ktoré už sú zrealizované. Do PHSR je 

potrené dať čo najviac projektov, aby sme mali pokrytie pri čerpaní dotácií. 

Poprosil poslancov o predloženie návrhov investičných akcií, ktoré by sme 

mohli zahrnúť do nového PHSR. 

 Starosta povedal, že chce aby bol PHSR urobení do konca roka. 

- uznesenie č. 34/2023 – nesplnené, trvá (zadanie spracovania projektovej dokumentácie novej vetvy   

                                        vodovodu do časti Miroľa) 

- uznesenie č. 35/2023 – splnené (podanie žiadosti o dotáciu pre projekt „Lipníky – vykurovanie   

                                        budovy súpisné číslo 100“) 

- uznesenie č. 37/2023 – splnené (vypnutie verejného osvetlenia v obci, okrem časti Podhrabina,   

                                        v čase  od 00:00 do 03:30 hod.) 

- uznesenie č. 41/2023 – nesplnené, trvá (pripravenie rozpočtu pre úpravu obecnej cesty KN C 411/8,  

                                        411/9, 414/2 k. ú. Lipníky) 

- uznesenie č. 42/2023 – nesplnené, trvá (osloviť SPF vo veci odpredaja/prevodu pozemkov do  

                          vlastníctva obce na účely miestnych komunikácií) – starosta hovoril, že 

telefonoval na SPF, bolo mu povedané, že do vlastníctva obce dajú vtedy, keď 

bude vydané územné rozhodnutie a dajú do vlastníctva tú časť cesty 

bezodplatne. Dajú až po územnom konaní na konkrétnu cestu. Územné 

rozhodnutie musí byť stále právoplatné, pokiaľ sa cesta fyzicky neurobí. 

                          - Kováč M. – pýta sa na 3 parcely, aká je ich šírka 

                          - starosta – odpovedal, že šírka je vyhovujúca 

- uznesenie č. 45/2023 – splnené (vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom priestorov  

                                        reštaurácie) 

- uznesenie č. 46/2023 – nesplnené, trvá (zadať spracovanie vodorovného dopravného značenia na  

                                        verejnom priestranstve pred budovou predajne a reštaurácie v súvislosti  

                                        s križovatkou na ceste I/18) – starosta hovoril, že požiadal projektanta. Má sa  

                ozvať po Veľkej noci. 
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- Máthé M. – poklopy na chodníku – pýtal sa či to nebolo formou uznesenia 

- starosta  - odpovedal, že k tomu uznesenie prijaté nebolo a ani neoslovoval firmy 

- Máthé M. – hovoril, aby to nezostalo len predebatované a nič sa neurobí 

- Čurlik J. – povedal, že v prvom rade je potrebné nájsť finančné prostriedky; už aj v časti Taľka sa  

odkrývajú kanály na chodníku 

- Máthé M. – pýtal sa na problém vodovodného potrubia v budove Dome smútku 

- starosta – odpovedal, že boli prizvaní pracovníci s VVS, a.s. a zistili, že je únik vody v okolí 

hydrantu vo vnútri budovy 

- Máthé M. – aby sa havarijný stav odstránil 

- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č.  51/2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

    berie na vedomie 

    kontrolu plnenia prijatých uznesení 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 5 Ing. Matuščák, Čurlik J., Kováč M.,  

Bc. Červeňaková J., Máthé M. 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

 

K bodu 5. 

Poskytovanie informácií – Podporné programy a výzvy pre rozvoj obce zo strany štátu a EÚ, vo 

forme grantov, fondov, nenávratných finančných príspevkov, iné informácie súvisiace s trvale 

udržateľným rozvojom obce, poslancom a členom finančnej komisie bezodkladne mailom 

Starosta obce otvoril bod programu a keďže navrhovateľom tohto bodu bol p. Máthé, odovzdal mu 

slovo. 

- Máthé M. – povedal, že sa finančná komisia stretla, chceli riešiť veci ale narazili na problém, že 

nemajú konkrétne a presné informácie a preto  navrhol, aby boli poslancom a finančnej komisii 

predkladané 

- starosta – povedal, že niekedy dostane informáciu, niekedy sa dozvie od iných starostov a nie je  

pravda, že všetci starostovia dostávajú výzvy na stôl. Myslel si, že pán Tomko je ten, ktorý o tých 

výzvach bude vedieť. 

- Máthé M. – povedal, že starosta dostáva výzvy priamo z ministerstiev 

- starosta – povedal, že takto to nefunguje, nie je pravda, že máme pravidelne informácie. Spýtal sa p.  

Máthého čo myslel tým „bezodkladne mailom“. Vyplýva z toho, ako by mu bola zadaná úloha a má 

byť urobená. Starostovi nemožno ukladať úlohy. Povedal, že pokiaľ vieme čo chceme realizovať, ta 

sme hľadali možnosti získania finančných prostriedkov. Opýtal sa p. Máthého, že ak príde výzva 

a nepošle ju komisií, aký bude postih?! 

- Máthé M. – odpovedal, že neriešime sankcie, ak bude starosta ochotný poskytnúť informácie, tak ich 

poskytne 

- starosta - keď vyšli nejaké zaujímavé výzvy, informoval o nich obecné zastupiteľstvo. Nikdy si 

nenechával informácie pre seba.  

- Bc. Červeňaková – povedala p. Máthému, že on ako poslanec, ak má informácie o nejakých výzvach, 

nech ich odkomunikuje 

- starosta – každé ministerstvo zverejňuje výzvy na svojej stránke, opýtal sa p. Tomka či má nejakú  

  firmu 

- Xxxx Xxxxx – odpovedal, že nie, sú združenie fyzických osôb. Hovoril, že obec vie dať požiadavku 

na ZMOS či na ministerstvo, aby ministerstvo o výzvach obec  informovalo. Povedal, že starostovia 

dostávajú výzvy. 
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- Ing. Harsághy – povedala, že takto to nefunguje, aby ministerstvo bolo informátorom. P. Tomka  

vyzvala, že ak má nejaké takéto kontakty, možno by bolo dobré, aby poskytol kontakt p. starostovi. 

- starosta – hovoril, že niečo zasiela ZMOS, niečo PSK  

- Máthé M. – riešili to hlavne kvôli finančnej komisii, aby mala čo robiť. Následne ak vyjde z komisie 

výstup,  tak až potom budeme riešiť veci so starostom.  

- Kováč M. – vyjadril sa, že neregistruje, aby zasielanie informácií mailom finančnej komisii bolo 

prejednávané 

- Ing. Matuščák – opýtal sa p. starostu, či sa vedia dohodnúť, aby posielal aspoň to čo dostáva 

- starosta – opýtal sa komu má posielať, predsedovi či všetkým? 

- starosta – vysvetlil, že sa informácií domáha, nie je v pozícií, že by sa nezaujímal 

- Máthé M. – aby vedeli na zasadnutí finančnej komisie o čom hovoriť 

- starosta – vyjadril sa, že očakával, že práve poslanci budú nápomocní, nie aby starosta zasielal 

informácie poslancom. Ak je požiadavka, čo budem mať k dispozícii, tak prepošlem.  

- návrh na uznesenie:  

 

 

 Uznesenie č.  52/2023 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

    berie na vedomie 

    informáciu o poskytovaní informácií - Podporné programy a výzvy pre rozvoj 

    obce zo strany štátu a EÚ, vo forme grantov, fondov, nenávratných finančných  

    príspevkov, iné informácie súvisiace s trvale udržateľným rozvojom obce,  

    poslancom a členom finančnej komisie   

 

        
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 5  

Za 2 Ing. Matuščák, Máthé M. 

Proti 2 Kováč M., Čurlik J. 

Zdržal sa 1 Bc. Červeňaková J.  

Nehlasoval 0  

 

 

K bodu 6. 

Informovanie OZ o práci v jednotlivých komisiách 

Starosta udelil slovo p. Máthého ako navrhovateľovi tohto bodu. 

- Máthé M. – informoval o uskutočnenom zasadnutí finančnej komisie, mali nejaké návrhy 

- Ing. Matuščák – povedal, že sa budú snažiť zozbierať body do PHSR 

- starosta – upozornil, že zo zasadnutia komisie je potrebné vyhotoviť zápis alebo zápisnicu 

- Kováč M. – vyjadril sa, že zápisnicu ešte nemá dokončenú a že ju doručí do 2 dní 

- Máthé M. – hovoril, že by chcel, aby sa zriadil merač rýchlosti a hovorili o ňom na zasadnutí 

- Kováč M. – povedal, že o merači rýchlosti na zasadnutí komisie nepočul, zjavne to bolo preberané  

po ukončení zasadnutia. Rozprávali o dopravnom značení a hovoril, že to nie je kompetencia 

finančnej komisie ale komisie pre verejný poriadok. A tým to skončilo.  

- starosta – povedal, že pokiaľ budú nejaké návrhy zo zasadnutia komisie, treba ich predložiť  

- Máthé M. – bolo v roku 2017 prijaté uznesenie ohľadom merača rýchlosti 

- starosta – získať merač bolo na konkrétnu výzvu, po prijatí uznesenia už výzva nevyšla. Keď sa 

dozvedel o blikajúcom prechode, hneď to riešil. Pokiaľ bude takáto výzva na získanie merača 

rýchlosti, tak sa do nej zapojíme. Musí byť ale konkrétna výzva. 

- Kováč M. – povedal, že na zasadnutí sa najprv rozprávalo o žiadosti na vodovod, ktorá bola zaslaná 

na Environmentálny fond, že sa p. Tomko vyjadril, že Environmentálny fond žiadne dotácie nedáva, 

čo dnes zase inak povedal p. Velebír 

- Xxxx Xxxxx – povedal, že priorizácia obce Lipníky na vodovod je 4 a je veľmi malá    

pravdepodobnosť získania dotácie  

- starosta – hovoril, že sa zúčastnil školenia Environmentálneho fondu a podal prítomným získané 

informácie, bolo mu povedané, že ak máme 20 ročnú zmluvu s dodávateľom diela, tak to už nie je 
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možné. Keďže máme platné stavebné povolenie, platnú projektovú dokumentáciu, tak sme vyhlásili 

nové verejné obstarávanie na dodávateľa stavby. Považoval za potrebné podať žiadosť znovu.  

- Xxxx Xxxxx – hovoril, že na zasadnutí komisie sa pýtal, na základe akej výzvy bola podaná žiadosť 

na tepelné čerpadlo, pretože v uznesení OcZ nie je tento údaj uvedený. Nikoho nenapadol, že to tak 

nemôže byť, nikoho neobvinil, len ho to zaujíma a je nerád, že je členom komisie, ktorej je členom. 

Myslel si, že všetky komisie sú vytvorené preto, aby pomohli poslancom a nie, aby sa splnila litera, 

že vytvorme komisiu. Povedal, že byť starostom je vážna vec, vážna funkcia.  

- starosta – keď bol oslovený, reagoval na výzvu vo veci tepelného čerpadla, poskytovateľ to posúdil 

a schválil poskytnutie nenávratného finančného príspevku. To znamená, že takéto čerpadlo môže 

byť. Externý manažment tohto projektu vykonáva firma Enviroprojekt, s.r.o. 

- Máthé M. – upozornil na to, že je to zavádzajúca informácia, keď sa napíše, že je to obnoviteľný 

zdroj energie  

- starosta – povedal, že manažérka projektu to p. Máthému vyvrátila. Táto výzva bola na OZE, 

poskytovateľ NFP to odsúhlasil a schválil. Nemôžeme to spochybňovať, veď by nechválili niečo čo 

by bolo v rozpore s ich vyhlásenou výzvou a podmienkami. 

- Bc. Červeňaková – máme starostovi pomáhať, nie mu to komplikovať 

- vyzval prítomných predsedom na podanie informácií ďalších komisií 

- Bc. Červeňaková – kultúrna komisia bude zasadať 

- Máthé M. – spýtal sa p. Kováča, či jeho komisia bude niekedy zasadať 

- Kováč M. – povedal, že komisia pre verejný poriadok zatiaľ nezasadala, pretože nebol podaný 

podnet. A keďže je už lepšie počasie, tak sa s p. starostom dohodol na uskutočnení brigády, z dôvodu 

vyčistenia obce od odpadov. Termín upresnia.  

 

 

K bodu 7. 

Diskusia 

- Ing. Matuščák – navrhol, aby sa vytlačil územný plán a zavesili výkresy na stenu 

- starosta – opýtal sa, ktorý výkres by chceli pretože je ich veľa 

- Máthé M. – hovoril, že by to bola dobrá vec, mať takto výkresy k dispozícii, aby sa mohol každý   

  pozrieť, aby nepovedali, že nevedeli  

- starosta – to sú tvrdenia proti tvrdeniam, veď sme mali verejné prerokovanie k územnému plánu, 

bola spísaná petícia a ľudia, ktorí boli na petičnom hárku podpísaní, povedali, že nevedeli, že sa robí 

územný plán.  

- Ing. Matuščák – povedal, že by stačil všeobecný výkres 

- starosta – hovoril, že sa dá na youtube.sk pozrieť vizualizácia R4 Lipníky – Kapušany  

- Kováč M. – povedal, že aj cesta Veľký Šariš – Fintice – Kapušany bola zverejnená na internete  

  vizualizácia 

 

 

 

Zapísal:                Kováčová Katarína                   ................................. 

 

            

Overovatelia:       Bc. Červeňaková Jarmila          ................................. 

 

                     

                             Čurlik Jaroslav                         …............................. 

 

          

…..................................... 

     Ing. Ľubomír Pankuch 

              starosta obce 

Prílohy:        

 Prezenčná listina 

 Návrh programu zasadnutia 

 kópia námietky k umiestneniu tep.čerpadla 

 Uznesenie OcZ č. 49/2023 – 52/2023 


